
Zn: Or.0012.7.2019

Protokół Nr 7/2019

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej odbytego
w dniu 27 września}OI9 roku.

Posiedzenie Komisj i otw orzytj ej Przewo dticzący Grzegorz B aran.

Na wstępie powitał on członków Komisji i stwierdził', Że na stan 5 członków zgodnie z

list4 obócnós.i * posiedzeniu udział bierzę 5 co stanowi quorum do podejmowania

prawomocnych decyzji.
Lista obęcnoŚci stanowi zał4czniknr 1 do protokołu.

Następnie Przewodn rczqay Komisj i powitał:

- Zastępcę Wójta Gminy
- Inspektora
- Wiceprzewodniczącę Rady Gminy

KrzysztofaBajora,
Woj ciecha D omańskie go,

Ma.ylę Domńską,

Lista obecności stanowi załącznlknr 2 do niniejszego protokofu.

Przewodni cz4cy Komisji zapoztlat' Z proponowanyffI porządkiem posiedzenia,

który stanowi zaŁączniknr 3 do niniejszego protokofu i bez uwag zostałprzyjęty
jednogłośnie w następującym brzmieniu:
1. otwarcie posiedzenia i stwierdzentę quorum.

2. P rzyjęcie porządku posiedzenia Komisj i.

3, P rzryj ęcie protoko Łll z p oprzednie go pos iedz enia Komisj i.

4. Końirola gospodarki paliwowo-energetycztlĄ w jednostkach ochotniczych Straży

Pożarnych.
5. Kontrola cęlowoŚci i ekonomiki wykorzystania pojazdów będących w posiadaniu

Urzędu Gminy.
6. Sprawy róirre i wolne wnioski.
7 . Zakoftczętie posiedzenia.

Przewo dniczqcy Komisji zwroc|ł' się o zgł'aszatte uwag do protokołu z

poprzedniego posiedzónia Komisji, które odbyło się w dńu23 września 2019 roku.

W tym temacie głos zabrała Agnieszka Zetka-Zganiacz, która stwierdzlŁa, Że

j ej wyp ow ię dź w protokol e zo staŁa ztiekształc ona.

Jak stwier dztła ridna nie jest ona przeciwna dztałalności sportowej w szkoŁach, a jĄ

uwaga głównie dotyczyłi tego, ie dyrektorzy szkół w swoich informacjach mało

mlel sca poświęcili działa\ności dydakty cznej w szkołach.

nęjąc przy głosię zwróciła ona równieŻu-wagę na zapisanę w protokole wypowiędź

Przewodniczqcego Rady Gminy, który stwierdził ze radni mało angaiuj4 się w
uroczystoś ci orgatizowane na terenie Gminy między iruryrni w Bulianowie.

Głos w tym temacie zabrał'a Wiceprzewodntcząca Rady Gminy Maryla

Domańska, która wyjaśniła, ie vwaga ta mogła dotyczyc poprzedniej kadencji,

ponieważ w tej uroczystości w roku bieŻącymradni uczestniczyli.



W związku z tym, ie nie zgłoszotto inrrych uwag do protokoŁu z poprzedniego

posiedzenia Komisji zostat. on przyjęty jednogłośnie.

Ad.pkt.4.
Na wstępie gł'os zabrał Podinspektor w IJrzędzie Gminy Wojciech Domański

i poinformował, ię na terenie Gminy nadal dztatąq dwie jednostki oSP t1pu ,,S'':

jednostka Fałków posiadająca jeden samochód pożarniczy i jednostka Czermno

wyposażona w dwa samochody poiarnicze,

Jednostka oSP w Czermnie taleŻy do Krajowego Systemu Ratowniczo-Gaśniczego.

Kierowcy samochodów poŻarniczych otrzymują miesięczne karty drogowe i

odnotowują w nich wszystkie wyjazdy zarówto do akcji poŻarniczych jak równiez do

innych zdarzennp. usuwanie skutków klęsk zywiołowych.

w tych kartach odnotowywany jest również kazdorazowy zakup paliwa do

samochodu.

opróczpaliwa do samochodów jednostki otrzyml4ątakŻę paliwo do motopomp, które

wykorzystyvvane SQ do udziahl w akcjach ratowruczych, paliwo do motopomp

r ozliczne j e st równi e z w mie s ię czny ch kartach.

Jak dalej poinformował Wojciech Domański nonny paliwa do samochodów

strażackich stosowane są zgodnię z ustaleniami Polskiego Związku Motorowego w

Kielcach.
Nadal na terenie Gminy działĄq dwie jednostki oSP t;pu ,,M'' tj. w Starzechowicach

i w Turowicach oraz sekcj apoŻarnicza jednostki oSP Czermno w Węsoszu.

Jędnostki te otrzymuj4 paliwo do motopomp uzywanych do akcji ratowniczych'

paliwo jest rozliczarrc w miesięcznych kartach.

Jak poinformował Wojciech Domński normy paliwa do motopomp ustalane są

zgodnie z Zaruqdzeniem Komendanta Głównego Państwowej Strazy Pozarnej .

Następnie udzięIił on wyjaśnień i odpowiedział na pytania dotyczące omawianego

tematu.

Komisja wysfuchała dodatkowych wyjaśnień Wojciecha Domańskiego, które

doty czyły zakresu kontroli i pozytywnie o c eniła go spodarkę paliwowo- energety czna w

j edno stkach ochotn tczy ch Str azy P ozarnych.

W związlu z przybyciem na posiedzenie Pani Haliny Dudzińskiej i Pana

Adama Szymańskiego przew odnlczqcy Komisji ich powitat i udzieltł im głosu.

Na wstępie głos zabraŁa Halina Dudzińska i zapoznała z wydatkami na I Festiwal

organowy, który odbył się w Fałkowie w dniach 14.07.2019, 04.08.2019 i

11.08.2019r.

Ł ącztty ko szt or ganizacji trzęch
- I koncert
- II koncert
- III koncert

- Stroienie instrumentu

koncertów wyniósł 8.680'00 zł:

2.000,00,

2.250,00,
1.500,00,

1.500,00,

,)
<.



- Broszury kolor (300szt x I,00 zł)
- Plakaty (l00szt x 1,50)

- Zakw aterowanie wykonawcy
- Rozwożenie plakatów (paliwo)

- Kwiaty dla wykonawców (3x30 zł)
- Projekt graftczny plakatów i broszur

300,00,

150,00,
',140,00,

300,00,

90,00,

450,00,

Na organizację I Festiwalu organowęgo z budżętu Gminy przeznaezona został.a

kwota 6.000,00 zł z czego wydatkowano środki w wysokości 5.750,00, pozostałe

koszty w wysokości 2.930,00 pokryte zostaŁy ze środków Parafii Fałków.

Jak dalej poinformowała Halina Dudzińska wspólnie z Adamem Szymańskim

poŚwięcili swój wolny czas fia przygotowanie i przeprowadzetle koncertów

organowych nie biorąc zateprace Żadnego wynagrodzenia.

Będ4c przy głosie Halina Dudzińska zwrocita się, aby w miarę możliwości jak

najwcześniej podjąó decyzję co do kontynuacji koncertów w f020 roku oraz

wysokości kwoty przeznaczonej na ten cel.

Umożliwi to wcześniejsze podjęcie ptac związanych zprzygotowaniem koncertów

(między innymi rezerwacjtterminów u osób wykonujęcych koncerty).

Adam Szymański poparł w1powieÓŹ swojej przedmówczyni i dodał, Że ważne jest

równiez zaplanowanie takich terminów koncertów, aby umoŻIiwic skorzystante z nich
jak największej ltczbię osób.

Radna Agnieszka Zetka-Zganiacz stwięrdziła, Za jest za kontynuacj4

koncertów organowych podkreśliła ona' ię mieszkańcy oraz inne osoby

zainteresowane mogą bezpł'atnie z tego skorzystać.

Kontynuuj4c swoj4 w1powiedź wyjaśniła ona, ię co do wysokości środków na

organizację koncertów będzie moina wypowiedzieć się po opracowaniu budzetu

Gminy na 2020 rok.
Podczas dyskusji w temacie koncertów organowychw 2020 roku radni zwróclli

się {niędzy innymi z zap1rtaniem odnoŚnie wysokości kosztów ich organizacji.

Halina Dudzińska i Adam Szymański poinformowali' Że całośÓ kosztów

organizacji koncęrtów będzie nie więcej nii 20.000,00 zt.

Następnie udzięlili oni dodatkowych wyjaŚnień i odpowiedzięIi na pytarua dotyczące

organizacji koncertów organowych w 2020 rolg.
Ad.pkt.5.

Głos ponownie zabrał Wojciech Domański, który w kolejnym punkcie

posiedzenia poinformował, żze IJrząd Gminy nadal posiada dwa autobusy stuzące do

dowozu uczniów do szkół na terenie gminy oraz do wyjazdów uczniów poza teren

gminy w ramach zajęć, szkolnych.
Kierowcy autobusów otrzymujq dzienne karty drogowe, w których odnotowywane są

wszystkie wyjazdy jak również kaŻdorazowy zakup paliwa.

-,)



Jak poinformował Wojciech Domański autobusy te sę kilkunastoletnie, ale oba s4

nadal sprawne w razie takiej potrzeby Są na bteiąco remontowane

Przęd rozpoczęciem roku szkolnego przeprowadzany jest szczegół'owy przegląd

autobusów dodał Wojciech Domański.
IJrz4d Gminy posiada równiez busa, który słuzy do dowozu uczniów z

. otzeczeniami o stopniu niepełnosprawności do szkół na tęrenie Gminy oraz do

ośrodka Szkolno-Wychowawc zęgo w Baryczy.

Do oŚrodka uczniowie odwozeni są w poniedziałki, aprzywoŻęni do domów w pi4tki

oraz w innych terminach o ile zachodzi taka potrzeba poinformował Wojciech

Domański
Kartę pojazdu kięrowca pobiera i roz|icza codziennie, odnotowując w niej równiez

w s z ystki e w y j azdy or az kaŻdor azow y za\<lp p al iwa.

Będąc przy głosie Wojciech Domański poinformował równiei, ieUrząd Gminy

posiadał samochód Daewoo Lanos, który ze względu ta zły stan techniczny

został. zezŁomowatty oraz wyrejestrowany w Starostwie Powiatowyrn Wydziale

Komunikacji i Transportu w Końskich.

Następnie Wojciech Domański poinformowaŁ, ie w posiadaniu Urzędu Gminy

są dwa ciągniki.
Jeden ci4gnik z przyczepą, który uŻywany jest do prac związanych z inwestycjami

drogowymiprowadzonymi przez Gminę orazprac porz4dkowych na terenie Gminy.

Drugi ciągnik posiada beczkę asenlzacyjno - ciśnieniową oraz sprzęt do odśnieianla
poinformował Wojciech Domański, karty tych pojazdów są rozliczane codziennie

dodał.

Następnie Wojciech Domański dzielił wyjaŚnień dotyczących wykorzystania

pojazdów będących w posiadaniu Urzędu Gminy.
Komisja po wystuchaniu dodatkowych wyjaśnień Wojciecha Domańskiego

ekonomikę i celowośó wykorzystania pojazdow będących w posiadaniu Urzędu

Grruny oceniła pozytywnie.
Radna Agnieszka Zenka-Zgarllacz zwróctta się o rozwazętte zakupu autobusu

do dowozu uczniów do szkół.

Głos zabrat Zastępca Wójta Krzysztof Bajor, który poinformował, Że

odczuwalny jest brak samochodu choctażby do wyjazdów słuzbowych w teren.

Będąc przy głosie poinformował oil, zę rozwaiany jest zaLup samochodu po

uzyskaniu środków z Państwowego Frrnduszu Ręhabilitacji osób Niepełnosprawnych.

Wówczas bus, który obecnie posiada tJrząd Gminy mozna przęzrlaezyÓ między

innymi do wyjazdów pracowników w teren.

Radna Agnieszka Zetka-Zganiacz zwróctta się o rozwt4zatie tej sprawy w
' miarę możliwości jak najszybciej.

Następnie radni ponowili potrzebę zakupu do Urzędu Gminy kosiarki oraz

przy czepy ciągnikowej .



Wyjaśnień w tym temacie udzielił Zastępca Wójta, który poinformował', ie
zalllp tego sprzętu jest przewidywany.

W dalszej części tego punktu głos zabrd. radny Jarosław Kaczmarek, który

zgłosił do budzetu Gminy na2020 rok następuj4ce zadanla:

- połozenie nawierzchni asfaltowej na odcinku 750 m.b. drogi w miejscowości

Papiernia,
- połozenię nawtęrzchni asfaltowej na odcinku od drogi powiatowej do Reczkowa

(do drogi zmasy bitumicznej),
. połozenie nawięrzchni asfaltowej na odcinku drogi w Sulborowicach (za posesją P.

Leona Szulca do l<rzyŻa),

- dobudowę lampy oświetlęniaulicznego w miejscowości Reczków (w okolicy posesji

Renaty Jakubczyk),
Będąc przy głosie radny stwierdził, Że w buÓiecie Gminy na rok bieŻący

zaplanowane zostały środki na budowę drogi przęz miejscowoŚó Papiernia.

W związ\<l z tym, ię zadanie to w roku bieżącym nie możę byÓ zreaLizowanę zę

względu na sprawy sądowe dotyczące rn1ędzy innymi ustalenia prawa własnoŚci do

niektórych nieruchomości radny stwierdził, Że jego zdatiem środki te powirrrry byó

przeznaczone na realizację zadah inwestycyjnych w okręgu wyborczym do którego ta

miejscowośc talezy, a tak nie jest.

Następnie głos zabraŁa Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Maryla Domańska,

która zwrócił'a się z zapytaniem odnoŚnie budowy lampy oświetlenia ulicznego w

miej s cowo ści Leszczyry przy po se sj i P ani B aran.

Wojciech Domański wyjaŚnił, Że przewidziana jest tam lampa solarna.

Głos zabrał'a radna Agnieszka Zetka-Zga|1lacz, która równiez poruszyła temat

budowy lamp oŚwietlenia ulicznego w miejscowoŚci Starzechowice Górne (przed

wiaduktem).
Wojciech Domański poinformował., ze w zwiqzLu z duŻ4 odległością do linii

enes.getycznej planowane Są tam lampy solarne.

Ad.pkt.6.
W zwi4zku zę zręalizowaniem przyjętego porządku Przewodniczący Komisji

podziękował wszystki m za udział mi zamkn4ł p o siedzenie.

Na tym protokół zakonczotto.

ProtokółowaŁa..
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